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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, G. Follens, P. Thys, E. Chevrolet, M. Boels, L. Van de Sande, J. Jacobs, W. Nys, M. 
Seminck, L. Peetroons, M. De Vylder, P. Vanhoovels (verslag) 
Verontschuldigd:  
X. Rondas, S. Vermeulen, B. De Brabandere, M. Lambrecht, L. Verlaenen, W. Muller 
 

1 Voorbereiding Algemene Vergadering, Herentals 18.03.2017 

1.1 Interpellaties 

• KAPE 1: Notulen KBAB – Beleidscommissies – Dagelijks Bestuur 
De Raad van Bestuur gaat akkoord met de interpellatie. 
De KBAB is een afzonderlijke vzw. De Raad van Bestuur gaat er mee akkoord om het 
verslag naar de clubs te versturen, niet op de website te zetten. 
 

• KAPE 2: Wijziging Wedstrijdprogrammering 
E. Chevrolet meent dat dit materie is voor de Beleidscommissie Jeugd. 
Er wordt beslist om dit voor te leggen aan de AV. 
 

• KAPE 3: Medische Permanentie Kampioenschappen 
Op KBAB niveau werd beslist om wél een dokter te voorzien, geen kiné. 
Er zal toegelicht worden dat op vraag van de medische commissie de aanduiding van 
een arts en een kiné werd afgeschaft. 
 

1.2. Bekrachtiging voorzitters van de Beleidscommissies 
 Deze voorzitters moeten 50% van de stemmen behalen op de AV. 
 
1.3. Oproep extra kandidaten Beleidscommissie Recreatie 

De Beleidscommissie Recreatie heeft minder dan 6 leden. Voor deze commissie zullen 
na de Algemene Vergadering extra kandidaten opgevraagd worden. 
De taken en de bevoegdheden van de commissies zullen ter gelegenheid van de eerste 
vergadering van de Raad van Bestuur nà de Algemene Vergadering, besproken 
worden. 

 

2 Sport 

2.1 Topsportschool 

Paul Thys vindt dat de Raad van Bestuur meer inspraak moet hebben op de 
beleidsvisie over de Topsportschool én dat er tijdig beslissingen moeten genomen 
worden in functie van het informeren van nieuwe kandidaten. 
Max is een plan aan het uitwerken mbt. de toekomst van de Topsportscholen. Hierin 
zit enerzijds de beslissing rond het al dan niet behouden van de tweede graad en 
anderzijds, als deze optie niet kan doorgaan, het alternatieve project om die 
doelgroep te begeleiden. 
Max wijst er op dat het alternatieve project niet tegen 1 september zal uitgewerkt 
zijn en dat het dus nu geen optie is om de TSS-werking al stop te zetten. 
 
Het voorstel zal eerst besproken worden in de Topsportcommissie van april, eind april 
in de Raad van Bestuur en daarna voorgelegd worden aan Sport Vlaanderen. Daar 
wordt het uiterlijk in juni besproken en beslist. 
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2.2 Estafettewerking 

Een vraag (mail) van Sandra Polders aan de topsportverantwoordelijke betreffende de 
aflossingswerking bleef onbeantwoord. 
Max verduidelijkt dat voor de JUN/BEL/SEN atleten werden aangeschreven met de 
vraag of er interesse was om in het project in te stappen.  
Voor de EYOF werd op basis van de prestaties van de atleten een aantal teams 
samengesteld. Die werking zal opgestart worden. 
Er wordt een programma opgemaakt met trainingen, wedstrijden en stage.  
De selectiecommissie zal beslissen welke trainers aangeduid worden voor welke 
teams. 
 

2.3 Rol van de persoonlijke trainers 

Luk Verlaenen maakte een document op betreffende de rol van persoonlijke trainers 
in het kader van de Topsportwerking (zie bijlage). 
De Raad van Bestuur bevestigt dat de rol van de persoonlijke trainer nooit zal ontkend 
worden en dat de persoonlijke trainer de eindverantwoordelijke blijft in de trainings- 
en wedstrijdplanning en de uitvoering ervan. 
Indien een atleet/persoonlijk trainer niet wenst in te stappen in een samenwerking 
kan de financiële basisondersteuning (stages, medisch-wetenschappelijke 
omkadering, …) niet ontnomen worden. De atleet/trainer kan evenwel geen 
compensatie vragen als er iets georganiseerd wordt en hij niet deelneemt. 

   
De Raad van Bestuur gaat akkoord met de principes die Luk Verlaenen uitschreef. 

 

2.4 Goed Bestuur 

Sport Vlaanderen vraagt aan de federatie waar ze inzake opleidingen en inzake zachte 
indicatoren van Goed Bestuur zal op inzetten in de beleidsperiode 2017-2020. 

Van de 14 indicatoren moeten er 4 à 8 weerhouden worden. De doelstellingen moeten 
ambitieus maar haalbaar zijn. 
 
Indicator 1: De organisatie publiceert een jaarverslag 

  Indicator 2: De organisatie rapporteert over goed bestuur 
  Indicator 3: De organisatie vermeldt basisinformatie over de aangesloten clubs 

Indicator 4: De organisatie heeft gelimiteerde ambtstermijnen  
Indicator 5: De organisatie heeft een gedifferentieerde, evenwichtige en competente RvB 
Indicator 6: De organisatie betrekt interne belanghebbenden in haar beleid 
Indicator 7: De organisatie heeft een beleid inzake sociale verantwoordelijkheid 
Indicator 8: De organisatie heeft een financieel of auditcomité  
Indicator 9: De gedragscode heeft een gedragscode: eenvoudig op te waarderen 
Indicator 10: De organisatie heeft externe leden in de Raad van Bestuur 
Indicator 11: De organisatie heeft een gepast systeem voor risicobeheersing 
Indicator 12: De organisatie heeft geschikte klachtenprocedures 
Indicator 13: De RvB delegeert taken aan comités 
Indicator 14: De organisatie heeft ene beleid inzake matchfixing 

   
  De  Raad van Bestuur beslist om in te zetten op de indicatoren 3, 5, 9, 12, 13 en 14 

   

2.5 Delegatieleider EK U20 

Gery Follens is de enige kandidaat voor de functie van delegatieleider voor het 
EKU20. De Raad van Bestuur beslist om hem aan te duiden. 

  

3 Verslagen 

3.1 Verslagen Raad van Bestuur 

De verslagen zullen door de algemeen directeur nagekeken worden en op de website 
gepubliceerd worden binnen de 14 dagen na de vergadering. Dit is evenwel een 
verslag dat nog ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de volgende vergadering van de 
Raad van Bestuur. Een eventueel addendum wordt later naar de verenigingen 
verstuurd. Aan de administratie zal gevraagd worden om telkens de publicatie van 
verslagen aan te kondigen in de officiële berichten. 
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 Ondanks enkele reacties blijft de Raad van Bestuur bij haar standpunt mbt. de 
fotografen op het middenterrein voor indoormeetings. 

 
 
 

3.2 Provinciale verslagen 

• West-Vlaanderen 16/2 

De km-vergoeding van de bestuursleden is opnieuw gelijk getrokken met de vergoeding 
van de juryleden.  

• Limburg 21/1 (+verslag AV) 

Opleiding nieuwe juryleden gaat door op 18 maart waardoor Willy Nijs zich moet 
verontschuldigen voor de Algemene Vergadering van de VAL. 

Algemene Vergadering Limburg is zeer rustig verlopen. Fernand Geukens/DALO werd als 
aanduider verkozen. Nieuw lid: Ivo Lauwers/GENK. 

Limburg 23/2 

De nieuwe structuur van de regionale trainingen werd gunstig beoordeeld. 

 

3.3 VAT-commissie 9/1 

Er wordt gevraagd naar de taak en de bevoegdheden van de VAT-commissie.  
Dit zal mee besproken worden ter gelegenheid van de bespreking van de 
Beleidscommissies. 
Er zal geen algemene vergadering meer georganiseerd worden, de Dag van de 
Atletiektrainer wordt wel behouden. 

 
 

3.4 VCJ 16/2  

Vraag of juryleden 1u voor de wedstrijd aanwezig moeten zijn. 
Er is geen enkel reglement dat dit voorschrijft. De convocatie vermeldt dat juryleden 30’ 
voor de wedstrijd aanwezig moeten zijn. 
 
De VCJ vraagt om organisatoren te verplichten om uiterlijk 30’ voor de wedstrijd over de 
startlijsten te beschikken.  
De Raad van Bestuur oordeelt dat dergelijke verplichting opleggen niet mogelijk is. 
 
Er werd een lijst opgesteld met een verschil tussen wedstrijddisciplines bij de VAL en de 
LBFA.  
Deze lijst zal op nationaal niveau besproken worden door Gery Follens. 
 
De VCJ vraagt welke reglementering geldt bij EAA-veldloopwedstrijden. 
De EAA-reglementering geldt bij EAA-wedstrijden, wat betekent dat alle atleten mogen 
deelnemen aan twee wedstrijden per dag. 
 

3.5 Aanduidersvergadering 7/3 

 Voor de KBAB-interclubwedstrijden moeten wél nog juryleden aangeleverd worden door de 
clubs, voor alle andere interclubwedstrijden niet.  

 

VARIA 
 
BK veldlopen 

� Paul Thys meldt een probleem bij aanmelding van de jeugd: Limburgse atleten zijn niet op de 
hoogte van de aanmeldingsprocedure omdat ze gewoon zijn te betalen bij wedstrijden. De 
aanmeldingsprocedure moet in de toekomst nog eens duidelijk gecommuniceerd worden (en 
specifiek naar de Limburgse verenigingen). 

 
� Deelname van David Stevens (SEN-59ste) : was niet ingeschreven 

 
Jongerentrofee 
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Geldprijzen moeten  vervangen worden door waardebonnen. 
 
Volgende vergaderingen Raad van Bestuur 
24 april – 29 mei – 26 juni 


